
Podnet  č. 54/2019   
 

 

9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09.12.2019 

 

 

MUDr. Tomko: 

Podnet je na mestskú políciu, lebo skoro sa stmieva, o štvrtej pomaly máme tmu a v južnej 

časti, ale myslím si, že týka sa to celého mesta, množstvo neosvetlených cyklistov. Čiže, 

určite je potrebné, aby mestská polícia urobila nejaký zásah v tomto prípade.  

 

PhDr. Čižmár: 

Problém neosvetlených cyklistov, je podnet pre mestskú políciu. Riešia to, riešia to aj 

dohovormi a blokovým konaním. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: MsP 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 


